
35

Verslag raad van commissarissen
Voor EI-VEB was 2023 wederom een succesvol jaar waarin op goede wijze invulling is gegeven 

aan de missie van de vereniging. Het EI-VEB-team heeft in de aanloop naar het jubileumjaar 

ook in 2023 de belegger weer centraal gesteld en daar op actieve wijze vorm en inhoud 

aan gegeven.

Op 31 mei 2023 heeft onze ALV plaatsgevonden. Met een 
groot aantal leden is tijdens de vergadering onder andere 
aandacht besteed aan het jaarverslag 2022, de begroting 
voor 2023 en een contributieverhoging. De presentatie 
van Gerben Everts bleek de inleiding tot aandacht over 
tal van onderwerpen: de Philips-actie, verschillende beurs-
ondernemingen, de algemene economie en belangrijke 
geopolitieke ontwikkelingen. Ook is tijdens de vergade-
ring ingegaan op tal van relevante vragen en  opmerkingen 
uit de zaal. We kunnen daarmee terugkijken op een succes-
volle en interactieve ALV, met veel  betrokken leden. 
Alle stempunten zijn (vrijwel) unaniem goed gekeurd. 
Na de lunch is de ALV gevolgd door een inhoudelijke 
middagbijeenkomst en een afsluitende  borrel.

In 2023 hebben we ook, rond en buiten de formele 
RvC-vergaderingen om veelvuldig en intensief contact 
gehad met Gerben Everts en de adjunct-directeuren 
Paul Coenen en Errol Keyner. Wij hebben door het jaar 
heen en tijdens de vergaderingen gezien hoeveel kennis er 
is in de organisatie en hoe bevlogen de stafmedewerkers 
van EI-VEB zijn. Niet in het minst door de nuttige en 
inhoudelijk zeer sterke presentaties van verschillende staf-
medewerkers en de daaropvolgende kennisuitwisseling. 
Zo blijven wij goed op de hoogte van de ontwikkelingen 
rond de economie, de kapitaalmarkten, juridische zaken 
en de digitalisering.Deze interactie heeft verdere  invulling 
gekregen met informele sessies en ontmoetingen met 
medewerkers. In 2023 hebben vier RvC-vergaderingen 
plaatsgevonden en twee bijeenkomsten van de audit-

commissie waarin George Moller (commissievoorzitter) 
en Marleen Janssen Groesbeek zitting hebben. Daarnaast 
heeft de RvC als team en bilateraal de nodige afstemmings-
momenten gehad.

EI-VEB is ook in 2023 veelvuldig prominent in de media 
geweest en heeft zich ingezet voor de belangen van 
 beleggers. In financieel opzicht zorgden de stijgende 
beurs koersen voor een (papieren) winst. Het operationeel 
resultaat (exclusief koersresultaten) was beter dan begroot, 
aangezien de opbrengsten uit contributies iets hoger 
waren dan begroot en de (hoofdzakelijk) schikkingen 
lager, terwijl de belangrijkste kosten beduidend lager 
waren dan gepland.

Net als afgelopen jaar zal de RvC het bestuur bijstaan 
bij allerlei strategische kwesties, waaronder internationa-
lisering, collectieve acties, duurzaamheid, achterban en 
verdienmodellen. EI-VEB heeft een zeer solide financiële 
balans en voldoende buffers om de uitdagingen aan te 
gaan en in een zeer veranderende en onzekere omgeving 
ook in de toekomst de belangenbehartiger voor beleggers 
te blijven.

Wij danken het EI-VEB-team voor de inzet en prestaties 
in 2023 en willen onze EI-VEB-leden nadrukkelijk 
 danken voor hun betrokkenheid en vertrouwen.

Namens de raad van commissarissen van EI-VEB,
Steven ten Have, voorzitter


